
Seinäjoen Nuorisovaltuusto 6./19

Kokousaika: To 12.12.2019 klo. 17.00

Kokouspaikka: Seinäjoen Uimahalli-Urheilutalo kokoushuone (Kirkkokatu 15, 60100 Seinäjoki)

Päätöksentekijät: Dariush Rahim Puheenjohtaja

Noona Juurakko Sihteeri

Tatu Nortunen Jäsen

Matilda Autio Jäsen

Adina Nivukoski Jäsen

Petteri Hakala Jäsen

Jasmi Kimpimäki Jäsen

Noora Kekola Jäsen

Sofia Douka Jäsen saapui 17.05

Miia Nortunen Jäsen

Pilvi Mantere Jäsen

Sofia Leinonen Jäsen

Juho Loikkanen Jäsen saapui 17.05

Karoliina Tuikka Jäsen

Veera Laurila Jäsen

Simo Kiminki Jäsen

Muut kutsutut: Kati Särmö Nuva kummi

Paula Risikko Nuva kummi

Jesse Luhtala Nuva kummi

Tuomas Ojajärvi Nuva kummi

Hannu Haapasalmi Nuva kummi

Joanna Silver Nuva kummi

Tarja Tenkula Nuva kummi

Gavin Kshetri Nuva kummi

Antti Knuuttila Nuva kummi

Kati Nummensalo Nuva kummi

Mervi Mäenpää Nuva kummi (paikalla)

Jouni Korpela Nuva kummi

Poissa: Adina Nivukoski, Jasmi Kimpimäki, Miia Nortunen, Karoliina Tuikka, Veera Laurila

64§ Kokouksen avaaminen

Päätös: Kokous avattiin klo 17.02

65§ Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Pohjaesitys: Kokous on laillinen sekä päätösvaltainen

Päätös: Kokous on laillinen sekä päätösvaltainen

66§ Esityslistan hyväksyminen

Pohjaesitys: Hyväksytään esityslista

Päätös: esityslista hyväksyttiin



67§ Valitaan ääntenlaskijat sekä pöytäkirjantarkastajat

Pohjaesitys: Valitaan ääntenlaskijat ja pöytäkirjantarkastajat

Päätös: Ääntenlaskijoiksi sekä pöytäkirjan tarkistajiksi valittiin Matilda Autio sekä Pilvi Mantere.

68§ Vuoden 2020 nuorisovaltuuston jäsenten hyväksyminen

Pohjaesitys: Hyväksytään vuoden 2020 nuorisovaltuuston jäsenet

Päätös: Kävimme läpi kaikkien nuvaan hakeneiden hakemukset. Hakijoita tänä vuonna oli 10.

Vaaleista keskustellessamme Matilda Autio ilmaisi, että olisi halukas vielä jatkamaan uudessa nuvassa, jos

tulevassa nuorisovaltuuston kokoonpanossa olisi tilaa ilman vaalien järjestämistä. Vuoden 2020

nuorisovaltuustossa on vielä tilaa, joten sovimme, että Autio voi suullisesti vastata hakulomakkeen

kysymyksiin, jonka jälkeen muut nuorisovaltuutetut yksimielisesti hyväksyivät Aution jatkamaan

nuorisovaltuustossa vielä uudelle kaudelle.

Lopuksi hyväksyimme vuoden 2020 nuorisovaltuuston.

69§ Joulukirppis

Pohjaesitys: Varapuheenjohtaja Leinonen kertoo Joulukirppis -tapahtumasta

Päätös: Varapuheenjohtaja Sofia Leinonen on hoitanut ja selvitellyt kirppiksen järjestelyistä ja hän kertoi,

että hän on tavannut Seinäjoen lukion oppilaskunnanhallituksen jäseniä. Kirppistä suunniteltiin lukion

Puurojuhlaan, joka järjestetään 19.12.2019, mutta suunnitelmat eivät toteutuneet. Leinonen kertoi, että

kirppis -tapahtumalle suunnitellaan uutta ajankohtaa keväälle 2020.

70§ Väistyvän puheenjohtajan kiitossanat

Päätös: Sovimme, että puheenjohtajan kiitossanat vasta kokouksen jälkeen Pancho Villassa.

Mutta Rahim kuitenkin kiitti paikalla ollutta nuva kummia Mervi Mäenpäätä kuluneesta vuodesta ja

kummien tuesta kuluneen vuoden aikana.

71§ Lautakuntien terveiset

Pohjaesitys: Käydään läpi, että mitä lautakunnissa on käsitelty

Päätös: Hyvinvointilautakunnasta ei noussut esille mitään erityistä.

Elinvoimalautakunnan sekä valtuuston seuraavat kokoukset ovat vasta myöhemmin, eikä tässä välissä ole

tapahtunut mitään, mistä olisi tullut erityisesti mitään mainittavaa.

72§ Muut esille tulevat asiat

Päätös: Puheenjohtaja otti esille, että nuorisovaltuuston säännöissä on kohta, jonka mukaan vuoden aikana

järjestetyissä kokouksista läsnäolon täytyisi olla vähintään 3/6. Nuorisovaltuutettu Adina Nivukoski, ei ole

vuoden aikana osallistunut tarpeeksi moneen kokoukseen täyttääkseen säännöt, joten keskustelimme siitä,

voisiko Nivukoski edelleen jatkaa nuorisovaltuustossa. Puheenjohtaja Rahim ehdotti Nivukosken erottamista

säätöjen mukaisesti ja muut valtuutetut kannattivat puheenjohtajan ehdotusta yksimielisesti.

Mervi Mäenpää otti puheeksi aikaisemmin luetut nuva haut. Monissa vastauksissa oli noussut esille nuorten

mielenterveys ja avun saaminen. Mäenpää kertoi, että valtuustossa on käsitelty esimerkiksi

koulupsykologeihin laitetusta budjetista, mutta ehdotti, että uusi nuorisovaltuusto voisi tehdä aloitteen, että

Seinäjoelle saataisiin useampi koulupsykologi, koska nuoret ovat selkeästi huolissaan avun saannin

vaikeudesta.

6.-8.3.2020 Seinäjoella järjestetään Nuva ry:n Aktiivipäivät, jonka teemana on ’’Demokratiaa

Vahvistamassa’’.

Nuva ry tarvitsee järjestely apua esimerkiksi some-päivitysten jakamiseen, ohjelman järjestämiseen,

tapahtumapaikan ideointiin sekä majoituksen järjestämiseen.

Sovimme, että alustavasti varapuheenjohtaja Sofia Leinonen ottaa tästä vastuun ja uusi nuva on mukana

auttamassa.



73§ Kokouksen päättäminen

Päätös: Kokous loppui klo 17.40


